



FMK Protokoll för styrelsemöte

Datum: 2024-06-13 kl 17.00 – Fagersta MKs klubblokal

Närvarande: Bengt Karlsson, Börje Boström, Stefan Palmér, Johan Pettersson, Joakim Öhman, Johan Andersson, Camilla Ekdahl

Ej närvarande: Hugo Carlberg, Johan Jansson, Erik Pettersson, Ann Svensson, Miken Johansson

Gäster: Inge Andersson och Niklas Mårtensson från valberedningen.

Protokoll

1. Ordförande öppnar mötet
 - Rullarn hälsade välkommen
2. Fastställande av dagordning
 - inga synpunkter så dagordning godkändes.
3. Val av justeringsmän
 - Johan Andersson och Johan Pettersson
4. Genomgång av föregående protokoll
 - inget att tillägga
5. Ekonomirapport. Vi loggar in på banken
 - Såg bra ut. Kommande större betalningar av bland annat väghyvlings.
6. Bilsektionen - Nattkröken 2024
 - Staffan berättade att roadbook så gott om klar. Björn har jobbat med detta. Vi diskuterade beräknade snitthastigheter och att det kan behöva justeras, framförallt gällande transportsträckorna. Saknas även lite namn på vissa platser i tävlingsorganisationen som Staffan flaggar för. Vi kikade även på budgeten för tävlingen. Sträckchefsmöte nästa vecka. 28/8 kommer vi åter köra tidtagningsgenomgång med funktionärer här utanför motorklubben. Mer info om detta nere på punkt 9.
7. Ungdomsutskottet & E-sport/Hugo.
 - Hugo frånvarande
8. Folkraceutskottet/Camilla
 - Inget nytt. Hedemora har fortfarande inte hört av sig igen. Rättelse, det är sju stycken i utskottet för folkrace.

Nytt ang bana? Bengt informerar – Fortsatt dialog med nya markägarna av området vi är tittat på. Bengt har även pratat med kommun. Nu har markägarna börjat vackla pga vad Länsstyrelsen ska säga, som har sista ordet. Nu har dessutom även andra aktörer visat intresse för samma område.

9. Utbildningar på gång/Johan Andersson.

- Utbildning med funktionärerna inför tävlingen den 7 sept. Bestämd till den 28 augusti, kl 17.00
- Johan har ringt runt till många, bland annat förbundet. Äntligen har han fått ett namn på någon som skulle kunna komma hit och hålla i utbildning, Christoffer Bäck och Jim Hjerpe.
- Har det kommit in något svar på intresseförfrågan rörande kartläsarutbildning eller förarutbildning? Tyvärr har responsen varit svag. Endast någon enstaka. Det är nog bättre att helt enkelt spika ett datum för tävling och då skicka ut för anmälan. T ex kartläsarutbildning.
- Johan försöker även se hur han själv ska få behörighet att hålla utbildningar. Det är en djungel och verkar inte finnas något rent material för detta. Vi uppskattar att Johan är villig att få behörighet och tycker det är tråkigt att det ska vara så svårt att få till. Fagersta MKs styrelse kanske kan kontakta förbundet och begära att vi ska få hjälp med detta. Staffan tar sig an detta.

10. Genomgång av inkomna mail samt fakturor på fagerstank@live.se / Staffan har gjort en sammanställning.

11. Nya medlemmar/Medlemsregistret

Britt sköter kontinuerlig uppdatering av medlemsfilen

- Vi ligger strax efter i totala inbetalda medlemsavgifter mot totala under 2023. Vi håller koll på att framförallt aktiva ska betala in. Stödmedlemmar väljer ju själva. Vi är väldigt glada att så många vill vara betalande medlemmar.

12. Övriga frågor

A – Hur går det med idrott-on-line/Lots? Har vi bokat teamsmöte med Västmanlands Idrottsförbund för utbildning?

– Staffan har en kontakt som kan hjälpa oss att köra via Teams en vardag på dagen. Staffan, Rullarn, Ann, Johan och ev Emelie skulle vilja vara med. Britt har inte möjlighet på dagtid men de som deltar kan kanske lära vidare vid annat tillfälle.

- Det har uppmärksammats att fakturor från Lots kommer till privata mail hos några styrelseledamöter istället för på vår klubbmail. Det kan ju inte vara rätt. Då riskerar vi att missa dessa och det blir förseningsavgifter. Staffan har ifrågasatt detta

B – Ska vi skänka bort våra pingisbord, ett eller båda? Vi har en som ev vill ta hand om ett av våra två. – Önskar någon medlem ha dessa så lyfter vi frågan då i styrelsen.

C – Vi har fått fråga om att köpa tomten mitt emot (gamla betongfabriken) – beror väl på priset? De begär 480 000 kr. I vilket intresse skulle det vara aktuellt? När vi har tävlingar. Till det priset är det inte aktuellt idag.

D – Scalectic bana. Vill vi ha det? – Nej

13. Nästa möte 2024-08-08

Mötet avslutades.

Vid protokollet:

Britt Hansson

Fagersta 2024-06-12

Justeras



Johan Pettersson



Johan Andersson